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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-05-07

Utdragsbestyrkande
1 (2)

§ 130

Godkännande av inköp av återlämningsmaskin till 
Stadsbiblioteket, KS 2019/179
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Godkänna inköp av återlämningsmaskin till Stadsbiblioteket.

2. Hänskjuta till budgetberedningen att år 2020 flytta 1 750 tkr från 
driftsbudget till investeringsbudget. 

Beskrivning av ärendet
Kultur- och fritidsnämnden äskade i sitt budgetförslag inför 2019 om 
investeringsmedel för att köpa in en återlämningsmaskin till 
Stadsbiblioteket i samband med flytten till Kunskaps- och kulturcentrum 
(KKC) Argus, men fick ingen tilldelning. Däremot tilldelades ett 
medieanslag i driftsbudgeten på 2 500 tkr 2020, varav 500 tkr var 
ramhöjande. 

Kultur-, fritids- och tekniknämnden föreslår att minska driftsbudgeten 2020 
med 1 750 tkr samt öka investeringsbudgeten med motsvarande belopp, för 
att kunna genomföra inköpet. En återlämningsmaskin bedöms så viktig för 
biblioteksverksamheten att den bör prioriteras. Möjligheten att höja 
kvaliteten på medieutbudet kommer att kvarstå men får göras i långsammare 
takt.

Motivering av beslut
Bedömningen är att ett nytt, modernt stadsbibliotek med ett centralt läge 
kommer att få ett kraftigt ökat antal besök. För Falkenberg förväntas en 
ökning av antalet besök med 50 %, vilket innebär cirka 80 000 nya besök 
per år. Därmed förväntas även en dramatisk ökning av utlån och 
återlämnade media efter flytten in i Argus.

En återlämningsmaskin frigör tid för personalen som i stället för att sortera 
media och sätta på vagnar får färdiga vagnar klara för bokuppsättning. 
Återlämningsmaskinen ger personalen förutsättning att istället använda tid 
och kompetens på bästa sätt och innebär i sig även en enklare hantering och 
ökad tillgänglighet för alla låntagare.

Inköpet kommer att belasta 2020 års investeringsbudget. Beslutet att flytta 
medel från driftsbudget till investeringsbudget kan dock inte vänta till 
ordinarie budgetbeslut i november, eftersom upphandling och inköp ska 
hinnas med innan Argus öppnar. 
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-05-07

Utdragsbestyrkande
2 (2)

Ekonomi
Förslaget innebär att kultur-, fritids- och tekniknämnden sedan tidigare 
beslutade medieanslag minskas i driftsbudgeten med 1 750 tkr, samt att 
medel för återlämningsmaskin läggs in i investeringsbudgeten. Justeringen 
sker i budget för 2020. Kapitalkostnader, avskrivningar och internränta, för 
återlämningsmaskinen är beräknade till cirka 200 tkr per år i 10 år.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-24
Kultur-, fritids- och tekniknämnden 2019-03-21, § 50
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-05-07

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 131

Förfrågan om förstudie av investeringsprojektet 
lokalanpassningar på Falkenbergs räddningsstation, 
KS 2019/209
Beslut
Arbetsutskottet beslutar

1. Godkänna förstudie av lokalanpassningar på räddningsstationen i 
Falkenberg. 

Beskrivning av ärendet
Räddningstjänsten Väst har inkommit med förfrågan om förstudie av 
lokalanpassningar på räddningsstationen i Falkenberg. Lokalanpassningarna 
avser omklädningsrum för damer, förrådsutrymme och tvättmöjligheter. 

Motivering av beslut
Enligt gällande investeringsprinciper ska begäran om förstudie av 
investeringsprojekt godkännas av kommunstyrelsens arbetsutskott. Därefter 
kan Räddningstjänsten Väst överlämna en förfrågan om förstudie till bygg- 
och projektenheten på kultur- fritids och teknikförvaltningen. Då förstudien 
är klar avgör Räddningstjänsten Väst ifall man ska gå vidare med 
investeringsförfrågan, som i så fall äskas i kultur- fritids- och 
tekniknämndens investeringsbudget och behandlas i budgetberedningen. 

Ekonomi
I det fall förstudien resulterar i ett investeringsprojekt kommer utgiften ingå 
i projektet. I annat fall kommer Räddningstjänsten Väst debiteras för 
kostnaderna för förstudien.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-24
Förfrågan om förstudie, Räddningstjänsten väst, 2019-03-22
Räddningstjänsten Väst 2019-03-04, § 28
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-05-07

Utdragsbestyrkande
1 (2)

§ 132

Bärte 3:1 m.fl. - Ansökan om planbesked, KS 2019/99
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta

1. Godkänna ansökan om planbesked för Bärte 3:1 m.fl. med syfte att 
planlägga befintlig verksamhet och möjliggöra för en utökning av 
verksamheten samt ge kommunstyrelseförvaltningen i uppdrag att ta 
fram planhandlingar.

2. Planarbetet ska tidsmässigt inordnas i den prioritetsordning för 
planarbeten som regelbundet upprättas och godkänns av 
kommunstyrelsen.

3. Planarbetet ska föregås av tecknande av planavtal.

Beskrivning av ärendet
Berte Qvarn AB har inkommit med en ansökan om planbesked för 
fastigheten Bärte 3:1 m.fl. Syftet är att säkerställa nuvarande och framtida 
verksamhet, säkerställa möjlighet till självförsörjning av energi i form av 
vattenkraft och solenergi samt utveckla verksamheten med nya områden 
inom livsmedelsproduktion.

Motivering av beslut
Fastigheten Bärte 3:1 ligger utanför Slöinge. På fastigheten har det sedan 
slutet på 1500-talet funnits en kvarn som fortfarande är i bruk. Det har 
tidigare beviljats bygglov för utökning av verksamheten som nu börjar bli så 
pass stor att det behövs ett större helhetsgrepp. Planenheten har precis svarat 
på en ny bygglovsremiss som ligger i linje med vad den här ansökan 
efterfrågar. En internremiss har genomförts där svar från bland annat 
VIVAB, stadsarkitekten, trafikplaneraren, miljö- och 
hälsoskyddsförvaltningen och Räddningstjänsten Väst har inkommit.

Fastigheten är sedan tidigare inte planlagd och den ligger även utanför 
kommunens verksamhetsområde för vatten och avlopp. VIVAB ser helst att 
det förblir så, medan miljö- och hälsoskyddsförvaltningen vill att man ser 
över avloppssituationen och om möjligt tar med planområdet i 
verksamhetsområdet. Dagvattenfrågan bör utredas i ett eventuellt planarbete 
likaså översvämningsrisk med tanke på Suseån som rinner genom området. 
På grund av Suseån kommer även strandskyddet att återinträda vid ett 
eventuellt planarbete vilket man också behöver ta hänsyn till. 

Både på E6 och järnvägen körs farligt gods varför det är viktigt att 
verksamhet inte hamnar för nära väg eller järnväg. Trafikplaneraren påtalar 
även att samråd med Trafikverket behövs för att säkerställa att riksintresset 
för E6 inte påverkas. Kommunen har inte rådighet över vägar runt om 
planområdet.
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-05-07

Utdragsbestyrkande
2 (2)

Stadsarkitekten svarar i sitt yttrande att kulturmiljön är viktigt att studera 
närmare vid ett eventuellt planarbete, både vad gäller fasader med 
arkitektoniska värden men även äldre bebyggelse som smedja. Därför kan 
det vara aktuellt med en inventering med hjälp av Kulturmiljö Halland. 

Med ovanstående som underlag anser planenheten på 
samhällsbyggnadsavdelningen på kommunstyrelseförvaltningen att ett 
positivt planbesked kan lämnas för att pröva möjlighet till ny detaljplan för 
Bärte 3:1 m.fl.

Ekonomi
Detaljplanen bekostas av exploatören. Ett planavtal som reglerar 
kostnaderna tas fram.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-25
Ansökan, 2019-02-14
Remissvar
Orienteringskarta
Foton
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-05-07

Utdragsbestyrkande
1 (3)

§ 133

Prioriteringslista för detaljplaneärenden, KS 2019/222
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta

1. Påbörja detaljplanearbete för verksamhetsområde på fastigheten Ullared 
2:212 m.fl. inom ramen för tidigare lämnat uppdrag om framtagande av 
planprogram för Ullared 2:151 m.fl.

2. Godkänna prioriteringslistan för detaljplaneärenden.

3. Ge kommunstyrelseförvaltningen i uppdrag att göra en översyn av 
principer för prioritering av planärenden.

Beskrivning av ärendet
Förslag till en ny prioriteringslista har utarbetats av 
kommunstyrelseförvaltningens samhällsbyggnadsavdelning. 
Prioriteringslistan redovisar förslag till indelning av pågående 
detaljplaneärenden enligt uppdelning i prioriterade och normala ärenden 
samt avvaktande ärenden.

Motivering av beslut
Kommunstyrelsen föreslås besluta om vilken prioritet skilda ärenden ska 
ges, det vill säga hur resurserna ska fördelas, samt vilka ärenden som ska 
sättas igång den närmaste tiden. Planprioriteringslistan ska i övrigt vara en 
allmän orientering av vilka planuppdrag som givits och vilka planarbeten 
som pågår. Den redovisning som ges angående tidsplaner, antagande mm 
ska endast ses som en orientering kring förväntad utveckling i ärendet.

Under 2016 och 2017 har ett stort antal planbesked kommit till kommunen 
och som en följd av detta har också kommunstyrelsen beslutat om ett stort 
antal planuppdrag. Under 2018 och inledningen av 2019 har det 
inkommande antalet planbesked minskat och som en följd av det är också 
antalet nya planuppdrag färre. En följd av den totala mängden planuppdrag 
som inkommit under de senaste åren är att starten av flera uppdrag kommer 
att behöva avvakta. De uppdrag som föreslås avvakta är uppdrag som inte 
bedöms ge betydande tillskott till bostadsbyggandet, kommunal service eller 
för verksamheter. Det bör finnas förutsättningar att börja dra igång även 
tidigare avvaktande uppdrag under slutet på 2019. Dessa bör då startas i 
turordning efter när planuppdragen är beslutade.

Falkenbergs kommun har en redan omfattande planreserv för bostäder. 
Däremot saknas planberedskap för kommunal service, framför allt förskolor 
och skolor. I kommande planprioriteringslistor bör därför kommunal service 
prioriteras framför bostäder.
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Utdragsbestyrkande
2 (3)

Antagna planer sedan november 2018

Sedan det senaste beslutet om plaprioritering i november 2018 har sex 
detaljplaner antagits. Två av dessa har överklagats - detaljplan för Ullared 
1:21 (verksamheter, hotell) och detaljplan för Repslagaren 22 (bostäder) De 
antagna detaljplanerna är:

- Del av Tröinge 15:1 – Korset (verksamheter, kontor)
- Ullared 1:21 (verksamheter, hotell)
- Repslagaren 22 (bostäder)
- Långaveka 1:17 (skola)
- Gödastorp 3:13 (verksamheter, omlastningsstation)
- Långaveka 3:21 (bostäder)

Prioritering av detaljplaner

Under slutet av 2018 och hittills under 2019 har sju planuppdrag lämnats av 
kommunstyrelsen. Ett av dessa har beslutats vara ett prioriterat uppdrag vid 
beslut om planuppdrag (Tröinge 6:75 (hotell). Övriga sex föreslås sorteras 
in i prioriteringslistan enligt nedan.

Uppdrag som ska påbörjas (normal prio)

Slöinge 1:120  – bostäder, ny
Bärte 3:1 – verksamheter, ny
Heberg 9:11 – upphävande av detaljplan, ny

Avvaktande uppdrag

Faktorn 4 m fl – översyn av verksamhetsområde, ny
Reparatören 7 – ändring av U-område, ny
Skrea 18:1, bostäder, ny

Ändring av inriktning på planuppdrag

Kommunstyrelsen gav 2017-03-14 kommunstyrelseförvaltningen i uppdrag 
att påbörja ett planprogram för Ullared 2:151 m.fl. efter en 
planbeskedsansökan från Gekås. Gekås har under våren framfört behov av 
att påskynda detaljplaneprocessen för nytt lager på fastigheten Ullared 
2:212. Kommunstyrelseförvaltningen bedömer att den förändrade 
inriktningen av uppdraget är påkallad och att detaljplanearbete för 
verksamheter på fastigheten Ullared 2:212 bör påbörjas inom ramen för 
tidigare lämnat uppdrag om planprogran för Ullared 2:151. 
Detaljplanearbetet för Ullared 2:212 föreslås prioriteras.

Ekonomi
Prioriteringen av detaljplaneäreden bedöms inte direkt påverka kommunens 
ekonomi.
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Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-05-02
Tjänsteskrivelse 2019-05-02
Förslag till prioriteringslista 2019-05-02
Principer för prioritering, daterad 2015-09-29
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-05-07

Utdragsbestyrkande
1 (2)

§ 134

Begäran om ändring av detaljplaner med 
bestämmelser avseende riktvärde för buller, KS 
2018/481
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta

1. Notera önskemålet från bygglovsnämnden och kontinuerligt ändra 
detaljplaner när behov uppstår eller möjlighet finns.

2. Ge kommunstyrelseförvaltningen i uppdrag att inleda ett planarbete för 
att ändra detaljplan för Tröinge 10:3 m fl (Vi52). Planarbetet startas 
omgående som normalprioriterad plan.

Beskrivning av ärendet
Bygglovsnämnden har hemställt om att ändra detaljplanebestämmelser om 
tillåtna bullernivåer, så att bestämmelserna likriktas med gällande riktvärden 
i förordning. Bakgrunden är att ett stort antal detaljplaner har fastslagna 
riktvärden enligt tidigare gällande förordning. Riktvärdena har sedan dess 
ändrats i förordningen men bestämmelserna i detaljplan lever kvar och 
gäller oavsett de nya riktvärdena. De nya riktvärdena är mer tillåtande än de 
gamla riktvärdena. Detta har speciellt uppmärksammats i detaljplan för 
Tröinge 10:3 m.fl. (Vi 52) där bygglov inte kunde lämnas på grund av 
hårdare krav på bullerdämpning i detaljplan än vad som gäller i förordning.

Motivering av beslut
Bygglovsnämnden lyfter fram ett bekymmer med äldre detaljplaner. Att 
riktvärden för buller under en period skrevs in som bestämmelser i 
detaljplan var ett krav från länsstyrelsen för att visa att detaljplanen levde 
upp till kraven om hälsa och säkerhet. Numera är direktiven från Boverket 
att bestämmelser som ändå regleras i lagstiftningen inte bör föras in som 
bestämmelse i detaljplanen.

Kommunstyrelseförvaltningen delar bygglovsnämndens bedömning att 
detaljplaner med bestämmelser med de gamla, lägre, riktvärdena för buller 
bör göras om. Det är samtidigt dåligt resursutnyttjande att använda 
planenhetens vid samhällsbyggnadsavdelningens personal för att göra om 
redan befintliga detaljplaner för att möta ett behov som inte är aktuellt. 
Kommunstyrelseförvaltning föreslår därför att ändringar av bestämmelser 
för buller görs kontinuerligt i detaljplaner där ändringar ändå ska göras, 
ändras i samband med att näraliggande detaljplaner görs om eller när behov 
uppstår.

I det aktuella fallet (detaljplan för Tröinge 10:3 m.fl.) som gjorde att 
bygglovsnämnden uppmärksammade problemet finns en aktuell 
bygglovsförfrågan. Det är därför angeläget att detaljplanen ändras.
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Ekonomi
En mindre kostnad i form av arbetstid, annonsering, utskick m.m. kommer 
att belasta kommunstyrelsens förvaltning. Kostnaden bedöms inte överstiga 
50000 kr.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-05-03
Bygglovsnämndens hemställan 2018-06-14
Översiktskarta Vi 52
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Utdragsbestyrkande
1 (2)

§ 135

Utveckling av Arenaområdet (Kristineslätt) - 
principbeslut, KS 2017/143
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta

1. Förskolan inom Arenaområdet placeras i anslutning till och söder om 
byggnaderna som används för materiel och maskiner för driften av 
Arenaområdet.

2. Marken inom hela Arenaområdet även fortsättningsvis ska vara 
kommunägd.

3. En förstudie för hela Arenaområdet inleds.

4. Förstudien för hela Arenaområdet leds av kultur-, fritids- och 
tekniknämnden.

5. Förstudien för ett fleraktivitetsområde inom Arenaområdet införlivas i 
förstudien för hela Arenaområdet.

6. Bowlingens eventuella placering i området utreds vidare i förstudien för 
hela området.

7. Placering av gym- och gruppträningslokaler utreds vidare i förstudien 
för hela området.

Beskrivning av ärendet
Samhällsbyggnadsavdelningen vid kommunstyrelseförvaltningen fick 2016 
i uppdrag att tillsammans med dåvarande kultur- och fritidsnämnden ta fram 
en strategisk plan för Arenaområdets långsiktiga utveckling. Planen ska 
utreda:

- Behov av, och förutsättningar för, kompletterande byggnation vid 
befintliga idrottsanläggningar 

- Behov av, och förutsättningar för, nyetablering av kommunala, 
föreningsdrivna eller privata idrottsanläggningar inom Arenaområdet 
samt

- Ändamålsenligheten i att marken fortsatt är i kommunalt ägande 
respektive att delar av den avstyckas.

Under 2018 togs ytterligare beslut vad det gäller Arenaområdet och då vad 
det gäller uppdrag:

- Förstudie för en förskola samt 
- Förstudie för ett fleraktivitetsområde. 

För att komma vidare i arbetet med Arenaområdet krävs beslut som sätter 
ramarna för det fortsatta arbetet.
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Motivering av beslut
Samtliga delbeslut i uppdraget har utretts och avvägts. Slutsatsen från detta 
arbete är att för att man ska komma vidare med studien av Arenaområdet 
måste vissa ställningstaganden göras som sätter ramarna för det fortsatta 
arbetet. Ett grundläggande ställningstagande är att samtliga behov av lokaler 
för olika typer av idrotter inte bör säkerställas inom Arenaområdet. 
Orsakerna är att det inte är en resurseffektiv markanvändning eller ett 
resurseffektivt lokalutnyttjande men även att en spridning av idrottslokaler 
över Falkenbergs stad ökar attraktiviteten i olika delar av staden. 

Ett annat ställningstagande är om marken även fortsättningsvis ska vara 
kommunägd. Marken har ett mycket attraktivt läge och är strategiskt viktig. 
Genom att behålla den i kommunal regi bestämmer kommunen över den 
fortsatta utvecklingen i området. Säljs marken styr man inte över vilka 
verksamheter man i en framtid får i området.

Förskolan föreslås placeras på platsen för den mindre, nu rivna, förskolan. 
Platsen är belägen strax söder om byggnaderna som används för materiell 
och maskiner för driften av området. Placeringen av förskolan här innebär 
ett effektivt markutnyttjande samt att man för en bra utemiljö kan ta tillvara 
en del av de fullvuxna träd som finns på platsen. 

Vissa idrottsliga verksamheter kompletterar befintliga verksamheter i 
området varför dessa föreslås utredas vidare, se tjänsteskrivelse. Det är 
därmed inte sagt att de i slutänden kommer att placeras i området utan den 
föreslagna förstudien för hela området får ge svaret på dessa frågor. Ett 
fleraktivitetsområde, område för icke organiserad idrott, i Arenaområdet 
skulle dock öka attraktiviteten för fler åldrar än för de som nu nyttjar 
området och även vara positivt för flickors idrottsutövande.

Ekonomi
Besluten i sig påverkar inte kommunens ekonomi men eventuella följdbeslut 
i samband med förstudien för hela området kommer att påverka kommunens 
ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-30
Tjänsteskrivelse 2019-04-30

Yrkande
Marcelle Farjallah (S) och Anneli Andelén (C) yrkar bifall till 
kommunstyrelseförvaltningens förslag.
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§ 136

Redovisning av uppdrag i budget 2018 - Löpande 
rapportering avseende implementering av 
digitalisering i välfärden, KS 2018/47
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Godkänna redovisningen av uppdraget om löpande rapportering 
avseende implementering av digitalisering i välfärden.

Beskrivning av ärendet
I samband med budget för 2018 lämnade kommunfullmäktige ett antal 
uppdrag till kommunens nämnder. Kommunstyrelsen fastställde därefter 
uppdragsbeskrivningar. Ett av de uppdrag som nu redovisas är att 
socialnämnden löpande under 2018 ska rapportera läget avseende 
implementeringen av digitalisering i välfärden till kommunstyrelsen.

Socialnämnden har 2018-05-29 vid sammanträde med kommunstyrelsens 
arbetsutskott informerat om digitalisering i välfärden och planeringscenter 
för individuell omsorg (PIO). Ytterligare information från nämnden är 
planerad till sammanträde med kommunstyrelsen under våren 2019.

Motivering av beslut
Mot bakgrund av ovanstående beskrivning föreslår 
kommunstyrelseförvaltningen att kommunfullmäktige godkänner 
uppdragsredovisningen.

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-17
Kommunstyrelsen 2018-01-16, § 20
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2018-05-29, § 154
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§ 137

Remiss - Lite mer lika. Översyn av 
kostnadsutjämningen för kommuner och landsting , 
KS 2019/97
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta

1. Översända tjänsteskrivelsen till Finansdepartementet som Falkenbergs 
kommuns svar på remissen.

Beskrivning av ärendet
Falkenbergs kommun har beretts möjlighet att yttra sig över 
Finansdepartementets betänkande Lite mer lika – Översyn av 
kostnadsutjämningen för kommuner och landsting (SOU 2018:74). I korthet 
är uppdraget till utredningen att utreda och uppdatera kostnadsutjämningen. 
I direktiven anges att översynen ska överväga om det nuvarande systemet i 
tillräcklig grad fångar upp större samhällsförändringar och med anledning 
av detta eventuellt föreslå förändringar i de delmodeller som finns, nya 
delmodeller eller om delmodeller ska utgå. I uppdraget ingår även att 
analysera möjligheterna att förenkla utjämningen. Förändringarna föreslås 
genomföras år 2020.

Bland annat föreslår utredningen att antalet befolkningsgrupper som finns i 
den så kallade kostnadsmatrisen för hälso- och sjukvård minskas från 852 
till 22 stycken. Vidare föreslås en rad uppdateringar av 
merkostnadsberäkningar inom olika delmodeller, vilka medför betydande 
skillnader mot nuvarande utjämning. Även en högre grad av indexering än i 
nuvarande system föreslås i syfte att bibehålla systemets aktualitet över tid. 
I betänkandet framgår att utredaren menar att utjämningen inom 
skolväsendet precis som i äldreomsorgen bör ta hänsyn till skillnader i 
behov utöver det som går att avläsa i form av strikta skillnader i kostnader, 
varför en utjämning föreslås på socioekonomisk grund inom förskolan. 
Bedömningen är att det samlade utfallet av utredningens förslag innebär en 
relativt stor förändring. Den profil som hittillsvarande system har inneburit 
att kostnadsutjämningen omfördelar från kommuner med i genomsnitt stark 
socioekonomi, tät bebyggelse och stor befolkning till kommuner med svag 
socioekonomi, gles bebyggelse och liten befolkning. 

Ekonomiavdelningen vid kommunstyrelseförvaltningen har för 
kommunstyrelsen ombetts att yttra sig över remissens förslag, vilka 
presenteras i kommunstyrelseförvaltningens tjänsteskrivelse.

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att tjänsteskrivelsen, daterad 2019-
04-29, översänds till Finansdepartementet som Falkenbergs kommuns svar 
på remissen.
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Ekonomi
De ekonomiska effekterna, under förutsättning av att förslaget varit fullt ut 
implementerat under utnämningsåret 2018, uppgår till ett årligt förbättrat 
utfall om cirka 7 mkr för Falkenbergs kommuns vidkommande. Ett 
införandebidrag föreslås införas, vilket finansieras med ett invånarbaserat 
avdrag för samtliga kommuner. Finansieringen skulle uppgå till 91 kr per 
invånare 2018, 24 kr per invånare 2019 och 7 kr per invånare 2020. Det 
innebär att nettoeffekten för Falkenbergs kommun blir 3 mkr första året, 6 
mkr andra året och så vidare.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-29
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2019-04-29
Finansdepartementet, Lite mer lika – översyn av kostnadsutjämningen för 
kommuner och landsting, 2019-02-08
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§ 138

Revidering av lokala ordningsföreskrifter; nu fråga om 
förtydligande angående förbudet om biltrafik på 
badstränder mm, KS 2019/220
Beslut
Arbetsutskottet beslutar

1. Bordlägga ärendet till kommande sammanträde.

Beskrivning av ärendet
Kultur-, fritids- och tekniknämnden har genom beslut 2019-04-18 föreslagit 
en revidering i de av kommunfullmäktige antagna lokala 
ordningsföreskrifterna. Revideringen avser § 23 Motorfordonstrafik på 
badstränder, och innebär ett redaktionellt förtydligande i syfte att göra 
bestämmelserna mer begripliga. Ny föreslagen ordalydelse följer enligt 
nedan:

Motorfordon, inklusive moped, får inte framföras på de badstränder och 
badplatser med intilliggande sanddyner, som angivits i bilaga 5.1, 5.2, 5.3 
och 5.4. Om det på stranden finns anlagt särskilt avgränsade 
parkeringsområde får motorfordon dock framföras till och från samt inom 
dessa under perioden 15 maj till 15 september.

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige reviderar de 
lokala ordningsföreskrifterna § 23 Motorfordonstrafik på badstränder, i 
enlighet med kultur-, fritids- och tekniknämndens förslag.

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-30
Kultur-, fritids- och tekniknämnden 2019-04-18, § 72
Lokala ordningsföreskrifter § 23
Kartbilagor

Yrkande
Per Svensson (S) yrkar att ärendet bordläggs till kommande sammanträde.

Propositionsordning
Ordförande ställer proposition på Per Svenssons (S) bordläggningsyrkande 
mot avslag och finner arbetsutskottet beslutar i enlighet med Per 
Svenssons (S) yrkande,
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§ 139

Remiss - Tydligare ansvar och regler för läkemedel, KS 
2019/95
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta

1. Översända tjänsteskrivelsen till Socialdepartementet som Falkenbergs 
kommuns svar på remissen.

Beskrivning av ärendet
Falkenbergs kommun har beretts möjlighet att yttra sig över 
Socialdepartementets slutbetänkande Tydligare ansvar och regler för 
läkemedel (SOU 2018:89). I korthet har utredningen som presenterar 
slutbetänkandet behandlat ansvar, finansiering och prissättning av läkemedel 
för att värna patienternas förutsättningar att både nu och i framtiden få del 
av alla de möjligheter som utvecklingen inom hälso- och sjukvården ger till 
bot och lindring vid sjukdom och ohälsa. En av utgångspunkterna för 
utredningens direktiv är hälso- och sjukvårdens decentraliserade ansvars- 
och finansieringsordning med 21 huvudmän. Till det lägger utredningen till 
problematiken med den alltför ofta förekommande fragmentiserade 
organiseringen samt lokalt och regionalt beslutsfattande som förutsätts 
inordnas i en nationell reglering där befolkningen har rätt till god hälsa och 
vård på lika villkor oavsett boendeort.

Socialnämnden har för kommunstyrelsen ombetts att yttra sig över de 
presenterade förslagen i remissen. Socialnämnden har valt att yttra sig över 
de delar i slutbetänkandet som avser god hälso- och sjukvård och lika 
villkor för en god och säker läkemedelsbehandling till medborgare och 
vårdtagare. Socialnämnden låter meddela en generellt positiv inställning till 
utredningens förslag med tillhörande väntade effekter. 

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att tjänsteskrivelsen, daterad 
2019-04-29, vilken utgår från socialnämndens yttrande över remissen, 
översänds till Socialdepartementet som Falkenbergs kommuns svar på 
remissen. 

Ekonomi
Kommunens ekonomi bedöms inte påverkas av utredningens förslag.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-29
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2019-04-29
Socialnämnden 2019-04-16, § 74
Socialförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2019-03-20
Socialdepartementet, Tydligare ansvar och regler för läkemedel, 2019-02-04

21



Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-05-07

Utdragsbestyrkande
1 (2)

§ 140

Remiss - Att förstå och bli förstådd - ett reformerat 
regelverk för tolkar i talade språk , KS 2019/119
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta

1. Översända tjänsteskrivelsen till Utbildningsdepartementet som 
Falkenbergs kommuns svar på remissen.

Beskrivning av ärendet
Falkenbergs kommun har beretts möjlighet att yttra sig över 
Utbildningsdepartementets remiss Att förstå och bli förstådd – ett reformerat 
regelverk för tolkar i talande språk (SOU 2018:83). I betänkandet behandlar 
utredningen frågan om en bred översyn av samhällets behov av och tillgång 
till tolkar i talande språk samt den offentliga sektorns användning av sådana 
tolkar, bland annat med anledning av det ökade behovet av tolktjänster. 
Behovet av tolktjänster kan variera över tid, men bedöms ändå bli långvarigt 
betydande till följd av förändrade demografiska förutsättningar. 

Utredningen föreslår bland annat att staten finansierar färre utbildningsvägar 
till tolk, men ökar den samlade kapaciteten, samt att staten för register över 
auktoriserade och utbildade tolkar. Vidare föreslås att det införs en ny 
tolklag som förbjuder barntolkning och upprättar regelverk, kvalitetssäkring 
och tillsyn gentemot tolkar och förmedlingsorgan. I betänkandet framgår 
även att offentlig sektor planerar långsiktigt, samverkar koordinerar och 
använder befintliga tolkresurser mer flexibelt och effektivt. En ökande andel 
av resurserna används för att finanseria kärnverksamheten i tolkningen. 
Kvalitetssäkrade och registrerade tolkar ska erbjudas uppdrag i staten 
genom statens beställarsamordning, och staten och offentlig sektor bygger 
vid behov upp egna tolkresurser eller avtalar om garanterade tjänster. I 
betänkandet framgår vidare att tolkyrket därmed värderas och 
professionaliseras.

Socialnämnden har för kommunstyrelsen ombetts att yttra sig över 
remissen, eftersom kommunen har en egen tolkförmedling som ligger under 
socialnämndens ansvarsområde. Socialnämnden bemöter de förslag som 
presenteras i betänkandet, vilka finns sammanställda i socialförvaltningens 
tjänsteskrivelse, daterad 2019-04-03.

Motivering av beslut
Utifrån socialnämndens synpunkter på remissen har 
kommunstyrelseförvaltningen sammanställt yttrandet i en tjänsteskrivelse. 
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen översänder 
tjänsteskrivelsen, daterad 2019-04-29, till Utbildningsdepartementet som 
Falkenbergs kommuns svar på remissen.
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Ekonomi
De förslag som presenteras i betänkandet bedöms ej ha inverkan i den 
kommunala ekonomin, men det föreligger risk att kommunen i ett längre 
perspektiv får ökade indirekta kostnader, främst avseende möjligheter till 
ökat nyttjande av kvalitetssäkrade tolktjänster, genom att antalet utbildade 
och auktoriserade tolkar ökar samt att barn inte medges tolka i offentliga 
verksamheter. För kommunens tolkförmedling skulle det kunna föranleda 
ökade arvodeskostnader och därmed högre taxa för kunderna. 

Kommuner och landsting står för cirka två tredjedelar av de offentliga 
kostnaderna för tolktjänster. Ett antal kommuner och landsting samverkar i 
kommunalförbund eller gemensam nämnd kring egna tolkförmedlingar och 
tolktjänster. Samverkan ger ekonomiska förutsättningar för riktade projekt, 
som utveckling av språkkompetens, beställarutbildning, anställning av 
tolkar och så kallade kulturkommunikatörer. 

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-29
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2019-04-29
Socialnämnden 2019-04-16, § 75
Socialförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2019-04-03
Utbildningsdepartementet, Att förstå och bli förstådd – ett reformerat 
regelverk för tolkar i talande språk, 2019-02-18
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§ 141

Remiss - Straffrättsliga åtgärder mot tillgreppsbrott 
och vissa andra brott , KS 2019/146
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta

1. Översända tjänsteskrivelsen till Justitiedepartementet som Falkenbergs 
kommuns svar på remissen.

Beskrivning av ärendet
Falkenbergs kommun har beretts möjlighet att yttra sig över 
Justitiedepartementets promemoria Straffrättsliga åtgärder mot 
tillgreppsbrott och vissa andra brott (Ds 2019:1). I promemorian övervägs 
vissa straffrättsliga åtgärder som syftar till att motverka tillgreppsbrott och 
vissa andra brott. Utredaren har haft i sitt uppdrag att överväga på vilket sätt 
systematiska inslag i stöld- och häleribrottsligheten kan beaktas ytterligare, 
hur integritetskränkningen vid tillgrepp efter inbrott i bostäder kan beaktas 
ytterligare, om försök och förberedelse till häleri av normalgraden bör 
kriminaliseras samt om det bör införas en möjlighet att vid straffansvar 
stänga ute personer från butiker, simhallar och andra liknande platser dit 
allmänheten har tillträde. Oavsett vilka bedömningar överväganden leder 
fram har utredaren getts i uppdrag att lämna vissa författningsförslag.

För kommunstyrelsen har barn- och utbildningsnämnden och socialnämnden 
ombetts att yttra sig över promemorians förslag. Barn- och 
utbildningsnämnden låter meddela att nämnden inte har synpunkter på 
remissen, eftersom nämnden inte bedriver verksamhet inom någon av de i 
promemorian angivna allmänna platserna då förskolor och skolor inte är 
allmänna platser. 

Socialnämnden låter i sitt yttrande meddela att nämnden förfogar över 
tillvägagångssätt för att inskränka en persons rätt att vistas i någon av 
socialnämndens lokaler i form av förhållningsregler och vid behov, ansökan 
om kontaktförbud. I övrigt är nämnden enig med utredningen i 
bedömningen om att möjligheten att stänga ute personer från en särskild 
plats möjligen kan medföra att antalet brott som begås på platsen i viss mån 
sjunker. Det är dock troligt att dessa effekter är avhängigt vilka resurser som 
avsätts för at upprätthålla regleringen. Socialnämnden anser att en 
överträdelse av ett tillträdesförbud inte nödvändigtvis kommer innebära att 
överträdaren i fråga kommer att begå tillgreppsbrott. För socialnämndens 
vidkommande föreligger därmed inga behov av en reglering om 
straffsanktionerade tillträdesförbud till butikslokaler, bibliotek och andra 
liknande platser dit allmänheten har tillträde.
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Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen har utifrån barn- och utbildningsnämndens 
och socialnämndens yttrande sammanställt synpunkterna i en 
tjänsteskrivelse, daterad 2019-04-30, vilket föreslås översändas till 
Justitiedepartementet som Falkenbergs kommuns svar på remissen.

Ekonomi
De åtgärdsförslag som presenteras i promemorian bedöms inte ha påverkan i 
den kommunala ekonomin.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-30
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2019-04-30
Barn- och utbildningsnämnden 2019-04-18, § 57
Barn- och utbildningsförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2019-04-16
Socialnämnden, tjänsteskrivelse, 2019-04-30
Justitiedepartementet, Straffrättsliga åtgärder mot tillgreppsbrott och vissa 
andra brott, 2019-03-07
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§ 142

Remiss - Förslag på kopplingstvång för hund i 
naturreservat, KS 2019/191
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta

1. Översända tjänsteskrivelsen till Länsstyrelsen i Hallands län som 
Falkenbergs kommuns svar på remissen.

Beskrivning av ärendet
Falkenbergs kommun har beretts möjlighet att yttra sig över Länsstyrelsen i 
Hallands läns remiss om förslag på kopplingstvång för hund i naturreservat. 
Länsstyrelsen föreslår förbud mot att ha okopplad hund i 23 naturreservat, 
varav en del finns i Falkenbergs kommun. 

Under tiden den 1 mars – 20 augusti ska hundar hållas under sådan tillsyn 
att de hindras från att springa lösa i marker där det finns vilt. Under den 
övriga tiden av året ska hundar hållas under sådan tillsyn att de hindras från 
att driva eller förfölja vilt, när de inte används vid jakt. Enligt miljöbalken 
får Länsstyrelsen meddela föreskriver om rätten att färdas och vistas inom 
ett naturreservat om det behövs för att tillgodose syftet med skyddet. 

Länsstyrelsen i Hallands län anser att lösspringande hundar i naturreservat 
orsakar problem, bland annat då besökare kan uppleva obehag av för dem 
okända lösspringande hundar. Får, hästar och nötkreatur kan bli stressade av 
hundar och vid flera tillfällen har lösspringande hundar orsakat att får 
skadats och även avlidit i länets naturreservat. Vidare störs fåglar, och 
särskilt markhäckande fåglar och fåglar i flock, av lösspringande hundar, 
vilket kan orsaka försämrad reproduktionsförmåga och försämrad 
överlevnad.

För kommunstyrelsen har samhällsbyggnadsavdelningens planhet, där 
kommunekologen sorterar, sammanställt förslag på synpunkter över 
remissen.

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen ska översända 
tjänsteskrivelsen som Falkenbergs kommuns svar på remissen.

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-18
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2019-04-18
Länsstyrelsen i Hallands län, Remiss – Förslag på kopplingstvång för hund i 
naturreservat, 2019-04-01
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§ 143

Redovisning av uppdrag i budget 2018 - Öka andelen 
ekologisk mat till 35 %, KS 2018/52
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Godkänna redovisningen av uppdraget om att öka andelen ekologisk 
mat till 35 %.

Beskrivning av ärendet
I samband med budget för 2018 lämnade kommunfullmäktige ett antal 
uppdrag till kommunens nämnder. Kommunstyrelsen fastställde därefter 
uppdragsbeskrivningar. Ett av de uppdrag som nu redovisas är att 
servicenämnden ska öka andelen ekologisk mat till 35 %. 

Servicenämnden har i nämndens genomförandeplan från 2017 angett 
målsättningen att andelen ekologiska livsmedel i maten ska uppgå till 35 % 
år 2020. Redan 2018 redovisar servicenämnden att andelen ekologiska 
livsmedel uppgår till 35,7 %. Andelen ekologiska livsmedel kan även 
redovisas i procent av vikt, vilket ger ett utfall om 50 %.

Motivering av beslut
Mot bakgrund av servicenämndens redovisning av uppdraget föreslår 
kommunstyrelseförvaltningen att kommunfullmäktige godkänner 
densamma.

Ekonomi
Servicenämnden har i budget erhållit medel för att öka andelen ekologisk 
mat. I övrigt påverkas inte kommunens ekonomi av beslutet. 

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-17
Kommunstyrelsen 2018-01-16, § 20
Servicenämnden 2019-01-24, § 6
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-05-07

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 144

Ansökan om ekonomiskt stöd - Landskamper i 
volleyboll, KS 2019/210
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta

1. Tilldela Falkenbergs Volleybollklubb 13 000 kr för att genomföra två 
landskamper i Falkenberg den 17 och 22 maj 2019.

Beskrivning av ärendet
Föreningen Falkenbergs Volleybollklubb har inkommit till 
kommunstyrelsen med en ansökan om ekonomiskt stöd för att genomföra 
två landskamper mellan Sverige och Danmark den 17 respektive 22 maj i 
samband med ett landslagsläger i volleyboll den 11-22 maj 2019. 
Landslagslägret och matcherna äger rum i Falkenberg. Föreningen söker 
medel för att finansiera matchkostnader i form av domare, hallavgift och 
förtäring till en uppskattad summa om 13 000 kr.

I enlighet med den av kommunfullmäktige antagna sponsringspolicyn har 
kommunstyrelseförvaltningen stämt av Falkenbergs Volleybollklubbs 
ansökan med Destination Falkenberg AB.

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att Falkenbergs Volleybollklubb ska 
beviljas ett ekonomiskt stöd om 13 000 kr för att kunna arrangera två 
landskamper i samband med landslagslägret den 11-22 maj 2019.

Ekonomi
Kommunstyrelsen har i budget för 2019 inga avsatta medel för sponsring 
eller bidrag till föreningar eller evenemang, varför 
kommunstyrelseförvaltningen föreslår att en summa om 13 000 kr belastar 
kommunstyrelsens post för oförutsedda kostnader.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-24
Falkenbergs Volleybollklubb, Ansökan om ekonomiskt stöd, 2019-04-17
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Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 145

Komplettering av bygglovsnämndens reglemente , KS 
2019/217
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Under förutsättning av att bygglovsnämnden fattar ett likalydande 
beslut, komplettera bygglovsnämndens reglemente med en ny femte 
punkt i § 1 med följande lydelse: ”besluta om tillstånd samt svara för 
den tillsyn, som ankommer på kommunen enligt lagen om särskilda 
bestämmelser om gaturenhållning och skyltning 5-10 §§”

Beskrivning av ärendet
Samhällsbyggnadsavdelningens bygglovsenhet har uppmärksammat att det i 
nuvarande reglementen inte tydliggörs vilken nämnd inom kommunen som 
har ansvaret för tillstånd och tillsyn avseende skyltning enligt lagen om 
särskilda bestämmelser om gaturenhållning och skyltning.

Enligt lagen om särskilda bestämmelser om gaturenhållning och skyltning, 
5-10 §§, anges att viss skyltning inte får ske utan tillstånd av kommunal 
myndighet. Vidare anges i samma lag 12 § att kommunen får besluta om 
föreläggande eller förbud som behövs för att denna lag, eller föreskrift med 
stöd av lagen, ska efterlevas. Mot bakgrund av detta behöver det tydliggöras 
i något av kommunens reglementen vilken nämnd som ska ha ovannämnda 
ansvar. 

Motivering av beslut
Miljö- och hälsoskyddsnämnden har idag, enligt sitt reglemente, ansvaret 
för tillsyn avseende gaturenhållning enligt den aktuella lagen. Däremot 
saknas reglering om vilken nämnd som har ansvaret för tillstånd och tillsyn 
för skyltning. Med hänsyn till den verksamhet som bygglovsnämnden har 
enligt sitt reglemente, t.ex. att pröva frågor om bygglov och marklov samt 
tillsyn av byggnadsverksamhet, får det anses ligga väl i linje med den 
verksamheten att även ansvara för frågor om skyltning.  

Kommunstyrelseförvaltningen föreslår därför att bygglovsnämnden får 
ansvaret för tillstånd och tillsyn avseende skyltning samt att detta införs i 
nämndens reglemente.

Ekonomi
Förslaget bedöms inte påverka kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-29
Utdrag ur bygglovsnämndens reglemente, vari förslaget skrivits in
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§ 146

Rapport - Ej verkställda beslut enligt socialtjänstlagen 
(SoL) och lag om stöd och service till 
funktionshindrade (LSS) kvartal 3 2018, KS 2018/74
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Anteckna att rapport ej verkställda beslut per 2018-09-30 har inlämnats.

Beskrivning av ärendet
Inspektionen för vård och omsorg (IVO) och kommunrevisorerna 
tillhandahåller en rapport på biståndsbeslut som inte var verkställda vid 
brytdatumet 2018-09-30.

Motivering av beslut
Falkenbergs kommun har enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd 
och service (LSS) skyldighet att kvartalsvis till Inspektionen för vård och 
omsorg (IVO) och kommunens revisorer rapportera gynnande 
biståndsbeslut som ej verkställts inom tre månader från beslutsdatum. Även 
kommunfullmäktige ska informeras om dessa beslut.

Ekonomi
Beslutet i sig påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-26
Socialnämnden 2018-11-14 § 232
Socialförvaltningen, rapport ej verkställda beslut kvartal 3 2018
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§ 147

Rapport - Ej verkställda beslut enligt socialtjänstlagen 
(SoL) och lag om stöd och service till 
funktionshindrade (LSS) kvartal 4 2018, KS 2018/74
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Anteckna att rapport ej verkställda beslut per 2018-12-31 har inlämnats.

Beskrivning av ärendet
Inspektionen för vård och omsorg (IVO) och kommunrevisorerna 
tillhandahåller en rapport på biståndsbeslut som inte var verkställda vid 
brytdatumet 2018-12-31.

Motivering av beslut
Falkenbergs kommun har enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd 
och service (LSS) skyldighet att kvartalsvis till Inspektionen för vård och 
omsorg (IVO) och kommunens revisorer rapportera gynnande 
biståndsbeslut som ej verkställts inom tre månader från beslutsdatum. Även 
kommunfullmäktige ska informeras om dessa beslut.

Ekonomi
Beslutet i sig påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-26
Socialnämnden 2019-02-19 §48
Socialförvaltningen, rapport ej verkställda beslut kvartal 4 2018
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